
ZADOBROVA-SNEBERJE
Ko smo občani mesta Ljubljana

zavzefo obravnavali uresničevanje in
spremembe planskih usmerilev v
srednjeročnem obdobju 1981
—1985, so se krajani naše KS
zbrali na dveh zborih, in sicer za ob-
ntočje Sneberij, Sp. in Zg. Zado-
brove v zadružnem domu, za del No-
vega Polja, ki spada v našo KS, pa v
O$ Leopolda Mačka-Boruta. Na
obeh zborih so se krajani odgovomo
odločali za predlagane spremembe
glede na realne možnosli urcsnice-
vanja načrtovanih nalog. Soglasno pa
so terjali, da je že v tem srednjeroč-
nem obdobju urejenih več zadev.

Zadobrovška cesta naj bo uspo-
sobljena za varnejši promel, Še po-
sebno zaradi zaščite pešcev. Trgo-
vina v Novem Polju naj bo moderni-
zirana, zagotovljena naj bo boljša za-
loženost vseh treh trgovin. Na že
sprejeti lokaciji pa naj začno graditi
Irgovino. V najkrajšem času naj bo
urejena semalori.-acija križišča Šne-
berske in Zadobrovške ceste. Odlok
o naravnem parku Zajčja dobrava je
polrebno dosledno izvajati. Kabelski
priključek iz nove PTT centrale Polje
naj bo potegnjen v naselje KS, omo-
gočen naj bo priključek najmanj 300
telefonskih naročnikov. Občinsko
cesto skozi Sp. Zadobrovo je treba
modernizirati in tako omogočiti kra-
janom Sp. Zadobrove boljšo avtobu-
sno povezavo z mestom.

Krajani so dali tudi številne druge
pobude, o katerih bosta sklepala

skupščina in svel KS, ko bosta spre-
jemala končni predlog sprememb in
dopolnitev planskih usmeritev v te-
kočem srednjeročnem obdobju.

Od sredine oktobra imamo krajani
boljšo zvezo z mestom. Na pobudo
KS in KK SZDL je podjetje za PTT
promet Ljubljana postavilo pred za-
družnim domom novo telefonsko
govorilnico. Želimo le, da bi nam bilo
čimprej omogočeno tudi čimvečje
število individualnih telefonskih
priključkov.

V soboJo, 16. oklobra je bilo v pro-
slorih KS v zadružnem domu zelo ži-
vahno. Odbor DVjeza naše 60,70 in
80 let stare krajane pripravil tovari-
ško srečanje. Povabila so se jubilanli
polnoštevilno odzvali in vsakdo Je
imel na p prsih pripet rdeči nagelj. Po
pozdravnem nagovoru tajnice DV
Anice Anžur in vršilca dolžnosti
predsednika OU Antona Bizjaka je
jubilantom v imenu DPO naše KS
čcstiial predsednik OO ZKS naše KS
Dominik Kobal.

Za veselo razpoloženje je s svojo
harmoniko poskrbela — poleg glasbe
s kaset — Ančka Progar, ki si ni
mogla kaj, da ne bi tudi povedala
kakšno zabavno! Za razvedrilo pa je
skrbel tudi podpredsednik DU An-
drej Petemel, sicer /nani vodnik na
izletih? Seveda ni manjkalo zakuske,
slaščic in peciva, kar vse so prispevali
sami, nekatere dobre gospodinje za
take reči pa so marsikaj prinesle kar s
seboj. Kljub slarosti so se pete kar
dobro vrtele.

Razpoloženje je dvignila čestitka
tajnici Ančki za njen rojstni dan. Niso
se še polegle testitke, ko so »e našim
slavljencem pridru/ili nekateri člani
odbora DU soscdnje KS Novo Polje.
Tudi oni so imeli tega dne srečanje, a
so ga do tedaj že končali. Sprejeti so
bili 7 apiavzom in z željo po širšem
sodelovanju med obema organizaci-
jama in sploh KS.

Ko so 21. oktobra tudi pri nasdelili
bencinske bone, je zasedal štab CZ
naše KS, sodelovali pa so na seji tudi
člani štaba operative našega GD.
Obravnavali so navodila občinskega
štaba CZ glede kontrole nedovol jene
količine goriva po kleteh. Če so tudi v
naši KS taki primeri, bo štab CZ pri-
merno ukrepal, da ne bi prišlo do ne-
sreče.

V soboto 23. oktobra je občinski
štab CZ organiziral v Štepanjskem
naselju prvo lekmovanje gasilskih
enot CZ. Desetina članov gasilske
enote CZ h naše KS je dosegla 5.
mesto — zelo lep uspeh in za prvi na-
slop na taki ravni jim velja le čestita-
ti! IVAN KOS


